



HYDRAFLOW

HYDRAFLOW

www.hydraflowusa.com



Colliers, connecteurs rapides pour fluides et tuyauteries souples

HYDRAFLOW a développé pour les fluides trois lignes de produits innovants, de haute qualité qui répondent aux besoins actuels en basse et moyenne pression.

Les différents colliers **HYDRAFLOW** à attaches rapides, filetés et à portée sphérique sont utilisés pour des applications militaires et civiles et sont réputés pour leur fiabilité et leur haute qualité.

Les différents connecteurs rapides **HYDRAFLOW** offrent la meilleure réponse aux contraintes habituelles posées par ce type de produit.

L'étendue de la gamme de tuyauteries souples **HYDRAFLOW** combine souplesse, résistance et légèreté.

Flexible fluid couplings, quick disconnects and hose assemblies

HYDRAFLOW has developed three different lines of innovative, high quality products which meet customer requirements for low pressure.

HYDRAFLOW flexible fluid couplings including clamshell, threaded and spherical flange couplings are used on military and commercial applications and have earned a reputation for superior quality and reliability.

The various type of **HYDRAFLOW** quick disconnects is the no compromise solution to classic quick disconnects complaints.

The wide range of **HYDRAFLOW** hose, assemblies provide on unequaled combination of flexibility, strength and light weight



HYDRAFLOW

HYDRAFLOW

www.hydraflowusa.com

Raccords flexibles
Flexible fluid couplings



Raccords rapides
Quick disconnects



Tuyaux flexibles
Hose assemblies



Raccords rapides
Quick disconnects

